
Komisia finančná, rozpočtová a správy mestských organizácií Mestského zastupiteľstva v 

Humennom 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie dňa 26. 04. 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesenia 

3. Určenie overovateľa/ky 

4. Stav pohľadávok a záväzkov mesta a príspevkových organizácií k 31.12.2022 

5. Rôzne 

6. Záver /návrh na uznesenie/ 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka. 

 

K bodu 2: Predsedníčka komisie skontrolovala uznesenie z predchádzajúceho zasadnutia a 

skonštatovala, že bolo splnené. 

 

K bodu 3: Za overovateľku bola určená: Ing. Silvia Cukrovaná 

 

K bodu 4: 
Predmetom rokovania bol stav pohľadávok a záväzkov mesta a príspevkových organizácií k 

31.12.2022. Ako prvá prezentovala stav pohľadávok a záväzkov ekonómka Mestského kultúrneho 

strediska. Celková výška pohľadávok bola vo výške 4 339 eur, z toho po lehote splatnosti 1 486 eur. 

Pohľadávka bola uhradená v roku 2023. Ekonómka deklarovala, že nemajú problematické pohľadávky. 

Záväzky, ktoré spoločnosť vykazuje sa tiež uhrádzajú priebežne. 

V prezentácii pokračovala ekonómka Správy rekreačných a športových zariadení. Táto spoločnosť 

eviduje k 31.12.2022 pohľadávky vo výške 93 044 eur, z toho: 86 839 eur po lehote splatnosti. Voči 

spoločnosti MHK /výška pohľadávky 65 901 eur/ bola dňa 14.10.2020 podaná žaloba na súd,  

27.11.2020 bol vydaný OS Humenné Platobný rozkaz. 

Vzhľadom na prechádzajúce covidové obdobie nechávajú spoločnostiam priestor, aby sa finančne 

pozviechali a následne ich kontaktujú s úhradou. Tak uhradili svoje záväzky spoločnosti FBK, ktoré 

boli vo výške 842 eur a spoločnosť CAVE s.r.o, vo výške 2 638 eur. 

Ing. Lichman položil otázku ohľadne refundácie faktúr za energie. Spoločnosť podľa ekonómky nemá 

nárok na refundáciu, vzhľadom na to, že cena energie je pod limitom, ktorý je dohodnutý ako strop. 

Ako posledná o pohľadávkach a záväzkoch spoločnosti informovala ekonómka Technických služieb. 

Celková výška pohľadávok bola 78 286 eur. Výška pohľadávok je približne rovnaká ako v roku 2022 

k tomuto termínu. Podľa informácií p. ekonómky došlo k podstatnému poklesu pohľadávok po lehote 

splatnosti.  Záväzky spoločnosti boli vo výške 12 337 689 eur, z toho z obchodného styku vo výške 

148 223 eur. 

O pohľadávkach a záväzkoch mesta informovala tajomníčka prítomných takto: 

Pohľadávky: 
Celkové pohľadávky MsÚ sú vo výške 2 324 403 eur. K nim bola vytvorená opravná položka v zmysle 

Zásad obehu účtovných dokladov vo výške 1 057 769 eur. Výška pohľadávok oproti roku 2021 bola 

vyššia o 76 762 eur. Najväčší  nárast: ostatné pohľadávky /bytové a nebytové priestory/, tie budú 

vysporiadané v ročnom zúčtovaní k 31.05.2023 za rok 2022, kde evidujeme nárast o 220 275 eur,  

naopak pri transferoch a ostatných zúčtovaniach so subjektami mimo verejnej správy bol pokles 

pohľadávok o 102 089 eur. 



Medzi ďalšie pohľadávky mesta patria pohľadávky za: 

– Daň z nehnuteľnosti vo výške 112 989 eur, oproti minulému roku nastal pokles o 23 313 eur. 

Mesto vymáha pohľadávky na základe Mandátnej zmluvy prostredníctvom spoločnosti Intrum 

Justitia Slovakia, s.r.o.. 

– Poplatok za komunálny odpad vo výške 327 095 eur. Pohľadávky medziročne narástli o 21 

446 eur. Aj tieto pohľadávky mesto vymáha prostredníctvom spoločnosti Intrum Justitia 

Slovakia, s.r.o. 

Záväzky: 
Záväzky mesta sú oproti roku 2022 vyššie o 1 555 510 eur. V roku 2022 boli vo výške 12 418 058 eur. 

Krátkodobé záväzky – oproti minulému roku narástli o 241 278 eur. Najväčší nárast vo výške 196 896 

eur sú záväzky /byty a nebytové priestory/, tie budú vysporiadané v ročnom zúčtovaní k 31.05.2023 

za rok 2022. 

Nárast záväzkov spôsobilo okrem iného prijatie úverových zdrojov v roku 2022, kde evidujeme nárast 

záväzkov vo výške 1 797 067 eur, naopak pri dlhodobých záväzkoch evidujeme pokles o 286 813 eur 

a pri zúčtovaní medzi subjektami VS evidujeme tiež pokles o 306 565 eur. 

Ing. Cukrovaná položila otázku ohľadne pohľadávok za opatrovateľskú službu, či je možné ju 

poskytovať aj klientom, ktorí majú voči mestu záväzok. Na túto otázku tajomníčka odpovie písomne. 

K bodu 5: K bodu 5: V bode Rôzne predsedníčka komisie požiadala ekonómku TS a p. Múdru o 

vysvetlenie k nákupu ojazdeného vozidla TS. Na poslednom MsZ, ktoré sa konalo dňa 01.03.2023 bol 

schválený príspevok z rezervného fondu vo výške 9 990 EUR na nákup ojazdeného dodávkového 

vozidla pre TS. Kúpu vozidla jednohlasne odporučila MsZ schváliť aj komisia finančná, rozpočtová 

a správy mestských organizácií, avšak vozidlo v čase schvaľovania príspevku poslancami MsZ už bolo 

zakúpené a prihlásené na dopravnom inšpektoráte. Ekonómka TS a p. Múdra vysvetľovali spornú kúpu 

akútnou potrebou vozidla po poruche existujúceho dodávkového vozidla a vyjadrili sa, že táto situácia 

sa už nebude opakovať. Predsedníčka komisie vyjadrila súhlas s kúpou daného vozidla, vyjadrila však 

podozrenie, že poslanci MsZ nemali pri hlasovaní o predmetnej veci pravdivé informácie. 

 

K bodu 6: Uznesenie: 
 

Komisia finančná, rozpočtová a správy mestských organizácií Mestského zastupiteľstva v 

Humennom: 

Berie na vedomie: Stav pohľadávok a záväzkov mesta a príspevkových organizácií   k 31.12.2022 

    Za: 8  zdržal sa: 0  proti: 0 

 

V Humennom dňa  26.04.2023 

  

        Bc. Marianna Trebišovská v.r. 

        predsedníčka komisie 

 

Zapísala: Ing. Ivana Jenčíková v.r 

    tajomníčka komisie 

 

 

 

Overovateľ: Ing. Cukrovaná Silvia v.r  


